

UPRISING

COACHING

Season 2025/2026



RATES Prix	Morning Grand matin	Full day Journée
Private Coach ski/snowboard Lesson privée ski/snowboard	600,00 €	850,00 €
Pro Day*		From 950,00 €

Pro Day*: Experience unparalleled adventures alongside world-class champions in speed riding, heliskiing, freeride, freestyle, or paragliding. Every moment is designed to elevate adrenaline and excellence.

For the most daring: tandem wingsuit flights, a once-in-the-world experience that is truly unforgettable.

Redefine your limits. Live the exceptional.

Pro Day*: Vivez des expériences uniques aux côtés de champions de renommée mondiale en speed riding, heliski, freeride, freestyle ou parapente. Chaque instant est pensé pour sublimer l'adrénaline et l'excellence.

Pour les plus audacieux : vols en wingsuit en tandem, une expérience unique au monde et inoubliable.

Redéfinissez vos limites. Vivez l'exception.

Conditions of sale

- Private lessons, open to all levels, children and adults, from beginner to experienced.
- A full day applies from 9:00 a.m. to 4:30 p.m.
- The morning session applies from 9:00 a.m. to 1:00 p.m.
- The ski pass is not included in the lesson rate.
- A 50% deposit is required at the time of booking.
- No refund will be applied in the event of cancellation less than 15 days before the start of the reservation.

CONDITIONS DE VENTE

- Cours privé, ouvert à tous les niveaux, enfants et adultes, du débutant à l'expérimenté.
- Une journée complète s'applique de 9h à 16h30.
- Le grand matin s'applique de 9h à 13h.
- Le forfait de ski n'est pas compris dans le tarif des cours.
- Un acompte de 50 % sera demandé au moment de la réservation.
- Aucun remboursement ne sera appliqué en cas d'annulation moins de 15 jours avant le début de la réservation.



+33 614 67 91 55



@uprising